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Číslo jednání:  JedNZ2-10/2012  
Datum jednání:  08.02.2012 
Místo jednání: zasedací místnost MěÚ Nepomuk 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
Omluveni:  Mgr. Věra Burdová, Hana Valentová, Mgr. Miroslav Němec  
Hosté:   
Přílohy:  jsou součástí návrhů 
 
Starosta, podle § 92 odst. l zák. č. l28/2000 Sb. o obcích, ve znění pozdějších předpisů a 
změn, zahájil X. veřejné zasedání městského zastupitelstva, na kterém všechny přivítal. 
Zastupitelstvo bylo svoláno řádně v souladu s platnou legislativou a jednacím řádem. Protoţe 
na zasedání bylo přítomno 12 členů zastupitelstva, coţ je nadpoloviční většina, bylo zasedání 
usnášeníschopné. Úvodem starosta určil zapisovatelem pana tajemníka Ing. Václava Netušila. 
Navrhl, aby se zasedání řídilo následujícím programem.  
Oproti programu, který zastupitelé obdrţeli e-mailem, navrhl starosta v programu pár 
drobných změn. Kromě 1. rozpočtové změny města Nepomuk byla vloţena i 12. rozpočtová 
změna roku 2011 (schváleno jiţ v prosinci, ale jak všichni vědí, byli upozorněni, ţe dojde 
ještě k úpravě), bod 7 změna názvu vyhlášky z důvodu drobných úprav, které byly dělány ve 
spolupráci s ministerstvem vnitra, protoţe je na ní navázána vyhláška o místních poplatcích 
kde by se měli změnit odstavce týkající se poplatku za VHP. Dále si pan starosta dovolil ještě 
vloţit 2 body a to bod:  Smlouva s RWE o podmínkách napojení, o spolupráci a součinnosti 
při realizaci plynárenského zařízení a o smlouvě budoucí kupní (obytná zóna za 
elektrárenskými bytovkami) a další bod: Dodatek smlouvy o poskytnutí finančního příspěvku 
Plzeňskému kraji na zajištění dopravní obsluţnosti v roce 2012. 
 
Starosta navrhl, aby se zasedání řídilo tímto programem. 

  
Program: 

1. Zahájení 
2. Zpráva ověřovatelů zápisu z minulého zasedání 
3. Návrh: Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu  (206/NZ2/2012) 
4. Návrh: Metropolitní síť města Nepomuk  (204/NZ2/2012) 
5. Návrh: 1. Rozpočtová změna města Nepomuk  (205/NZ2/2012) 
6. Návrh: Obecně závazná vyhláška č. 1/2012 o stanovení veřejně přístupných míst, 

na kterých je provozování sázkových her, loterií a jiných podobných her zakázáno  
(203/NZ2/2012) 

7. Návrh: Nepomuk-Obytná zóna za elektrárnou-Smlouva o podmínkách napojení,o 
spolupráci a součinnosti při realizaci plynárenského zařízení a o smlouvě budoucí 
kupní  (207/NZ2/2012) 

8. Návrh: Dodatek smlouvy o poskytnutí finančního příspěvku Plzeňskému kraji na 
zajištění dopravní obslužnosti v roce 2012.  (209/NZ2/2012) 

9. Návrh: Řešení připomínek  (210/NZ2/2012) ( Tento bod doplnila návrhová komise 
až do usnesení . Nebyl předmětem schvalování schvalování tohoto programu )  
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10. Různé 
11. Diskuse 
12. Usnesení 
13. Závěr 

 
 
Starosta řekl, ţe vynechal zprávy z finančního a kontrolního výboru a kontrolu usnesení, 
protoţe je toto zasedání kratší a toto nechá na příští zasedání zastupitelstva, které bude v 
brzké době. 
  
Pan starosta se zeptal, zda má někdo připomínky k navrţenému programu jednání nebo 
navrhuje program jiný. Nebylo tomu tak, a proto nechal hlasovat o takto upraveném 
programu. 
 
Pro hlasovalo:                        12 
(Fabík Jiří, Horník Václav, MVDr. Janovec Ladislav, Ing. Jiran Pavel, Kovář Václav, PhDr. 
Kroupa Pavel, Marušincová Alena, Mašek František, Míkovec Miroslav, Novák Václav, 
MUDr. Jiří Polívka CSc., Ing. Švec Jiří,) 
 

Proti hlasovalo:    0 

 

Zdržel se hlasování:   0 

Schváleno 

 
----------------------------------------------------------------------------- 
 
Zpráva ověřovatelů zápisu z minulého zasedání  

 
Pan starosta poţádal pana Miroslava Míkovce nebo MUDr. Jiřího Polívku CSc., aby 
podali zprávu o ověření zápisu z  IX. Veřejného zasedání městského zastupitelstva. Pan 
Míkovec řekl, ţe spolu MUDr. Jiřím Polívkou CSc. zápis ověřili a ten se ve všech bodech 
shoduje s usnesením IX. zasedání zastupitelstva města Nepomuk. 

  
Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu   
Starosta navrhl do návrhové komise František Mašek, Ing. Pavel Jiran, Ing. Jiří Švec  
Zastupitelstvo volí návrhovou komise v tomto složení: František Mašek, Ing. Pavel Jiran, Ing. 
Jiří Švec  
Starosta navrhl za ověřovatele zápisu: MVDr. Ladislav Janovec a Václav Novák 
 
Zastupitelstvo volí ověřovatele zápisu ve složení: MVDr. Ladislav Janovec, Václav Novák 
Pan starosta se zeptal, zda má někdo jiný návrh, nebylo tomu tak, a proto nechal hlasovat o 

obou bodech současně. 
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Pro hlasovalo:                        12 
(Fabík Jiří, Horník Václav, MVDr. Janovec Ladislav, Ing. Jiran Pavel, Kovář Václav, PhDr. 
Kroupa Pavel, Marušincová Alena, Mašek František, Míkovec Miroslav, Novák Václav, 
MUDr. Jiří Polívka CSc., Ing. Švec Jiří,) 
 

Proti hlasovalo:    0 

Zdržel se hlasování:   0 

Schváleno 

 
 ---------------------------------------------------------------------------- 
 

Pan starosta řekl, ţe prvním bodem kvůli, kterému bylo dnešní jednání svoláno, je bod 

metropolitní síť města Nepomuk. 10. února 2012 je poslední moţný termín, kdy je moţno na 

Krajský úřad plzeňského kraje podat dotaci na vybudování metropolitní sítě města Nepomuk. 

My jsme se o tom, ţe bude dotační titul vyhlášen dozvěděli jiţ na podzim loňského roku, ale 

nikdo nevěděl, kdy bude vyhlášen a vzhledem k tomu ţe byl v podstatě vyhlášen před 14 dny 

tak jsme stačili narychlo svolat zastupitelstvo, abychom mohli ţádost o dotaci do 10.2.2012 

podat. PK v současné době vytváří optickou síť, která by měla propojit všechny obce a města 

tzv. trojkové v PK a následně v dalších etapách by se měli připojit i tzv. dvojkové obce. 

Nepomuk zatím není připojen, v první etapě došlo k připojení do Klatov, během letošního 

roku dojde k připojení Nepomuka ve směru od Přeštic. Kraje nebude na většině území 

budovat novou optickou síť, ale vyuţije stávající optickou síť společností O2, kterou si 

pronajme nebo odkoupí a tím bude přivedeno do Nepomuka připojení. Připojení by mělo 

končit na budově Hasičského záchranného sboru coţ  patří spolu s IZS mezi krajské instituce, 

budova je v majetku města, zde by měl být koncový bod sítě CamelNET. Na ní by se měla 

napojit metropolitní síť města Nepomuk, která byla ve studii navrţena. Měla by propojit 

městské budovy: Budova A radnice, budova C radnice, KIC (kulturní informační centrum, 

městská knihovna a mateřskou a základní školu. Dále objekty Plzeňského kraje: HZS PK 

(Poţární stanice Nepomuk), ZZS PK - RZP, Dětský domov, SÚS středisko Dvorec 

Ostatní objekty: OO policie Nepomuk a další státní instituce.  

Pan starosta uvedl pár základních informací k Metropolitní síti (viz. důvodová zpráva) 
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Důvodová zpráva: 
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Metropolitní síť města Nepomuk (MAN) – základní informace 
Co to je? 

- Je to propojení všech objektů veřejné správy v městě Nepomuk vysokorychlostní optickou 

datovou sítí (uloženou v zemi) 

 
Kterých objektů se bude propojení týkat? 

- Veřejné objekty města: Budova A radnice, budova C radnice, KIC (kulturní informační 

centrum, městská knihovna 

- Objekty Plzeňského kraje: HZS PK (Požární stanice Nepomuk), ZZS PK - RZP, Dětský 

domov, SÚS středisko Dvorec 

- Ostatní objekty: OO policie Nepomuk, státní oblastní archiv 

 
Bude MAN připojena k veřejným sítím? 

- Jen nepřímo. Bude přímo napojena na regionální páteřní komunikační síť CamelNET, právě 

nyní budovanou Plzeňským krajem (ta propojí všechny ORP v kraji a prostřednictvím 

městských metropolitních sítí i všechny jejich objekty). Síť CamelNET poskytne metropolitní 

síti bezpečné a bezplatné připojení do sítí KIVS (komunikační infrastruktura veřejné správy) a 

zejména do centrálního místa služeb (CMS), provozovaného pod MVČR, či přístup do 

veřejných sítí (např. internet)  

 
K čemu bude sloužit? Jaké služby bude poskytovat? 

- K přímé bezpečné komunikaci všemi připojenými subjekty v rámci celého státu. 

- ORP (městu Nepomuk) umožní připojit pomocí dostatečně dimenzovaného spoje jeho 

budované technologické centrum (s negarantovaným úložištěm dat) k technologickému centru 

PK (s garantovaným úložištěm) a splnit tak zákonné povinnosti, týkající se dlouhodobého 

ukládání elektronických dokumentů a zachování jejich právní váhy. 

- Propojení na základní registry státní správy 

- Spolehlivý a rychlý přístup do zabezpečených sítí (agendy matriky registr vozidel, řidičů atd.) 

- všem objektům, připojeným k MAN bezplatný širokopásmový přístup k internetu (zákl. rychlost 

100Mb) 

- VPN služby (privátní okruhy a sítě) 

- Možnost přenosu signálu kamerových systémů 

- K dispozici propracované centrální bezpečnostní služby (firewall, ochrana proti útokům atd.) – 

nemusí řešit každý účastník individuálně 

- Garance vysoké dostupnosti (smlouvy SLA) 

- Volná optická vlákna bude možno v budoucnu pronajmout 

- Atd. Nabídka se bude dále rozšiřovat. 

 
Časový horizont budování MAN Nepomuk? 

- předpoklad je 2-3 etapy (tj. 2012 – 2014) s tím, že již 1. etapa umožní základní provoz 

nejdůležitější části přípojných bodů 

 
Podmínky udržitelnosti projektu? 

- 5 let (technická úroveň projektu odhadována na > 20 let] 

 
Pan starosta přečetl připravený harmonogram 
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1 Harmonogram realizace etapy 1 – rok 2012 

 

Fáze projektu 

Předpokládaný harmonogram 

2012 2013 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 1 2 

Podání žádosti o dotaci                             

Dokončení projektové dokumentace                             

Vydání územního rozhodnutí                             

Realizace výběrového řízení                             

Realizace projektu                             

Předložení závěrečné zprávy                             

 

Ţádost musí být podána do 10 února 2012, ta je víceméně jiţ připravena, zbývá doplnit pár 

věcí. Bude řešena projektová dokumentace, musí být vybrán projektant, my jsme poptali 3 

společnosti, které se zabývají projektováním optických a datových sítí. Do konce února 

bychom mohli mít 3 cenové nabídky. Následně by mohlo probíhat v květnu aţ červnu územní 

řízení, a současně výběrové řízení na zhotovitele stavby. Od léta, kdyţ to půjde dobře, by se 

mohl projekt realizovat. Část projektu, která bude napojena na HZS, tak bude podle studie 

nejjednodušší variantou cesta okolo pošty na náměstí. Protoţe ulice U Pošty, Na Kaplance, 

Plzeňská se mají rekonstruovat, je třeba tuto stavbu udělat s rekonstrukcí ulic, která bude 

v letošním roce probíhat.  
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2 Technické řešení projektu 

4.1 Současný stav 
V městě Nepomuk nejsou dosud položeny žádné sítě, které by byly bezprostředně 
použitelné pro tento projekt. 
K realizaci projektu je vypracována studie firmou SUPTEL (zdarma). Obsahuje návrh 
tras, předběžnou kalkulaci nákladů. 
V letošním roce bude na kritické nejdůležitější části trasy projektu (trasa od obj. 2 
k uzlovému bodu) probíhat rekonstrukce komunikace  s následným stop stavem 
veškerých zásahů, Obě akce musí být vzájemně koordinovány.  
 

4.3 Přibližný rozpočet nákladů na realizaci etapy č. 1 – rok 2012 

 
Trasa Předpokládaná cena 

s DPH 

v tis. Kč 

Poznámka 

Od objekt 1 do objekt 2 1029 72 vláken  

Od objekt 2 do objekt 4 1175 72 vláken (obj. 2 – KK1) 
48 vláken (obj. 2 – KK2) 
24 vláken (obj. 2 – obj. 4) 

Od KK1 do objekt 5 100 24 vláken 

Od KK1 do objekt 7 923 24 vláken 

Od KK5 do objekt 6 284 24 vláken 

   

 3511  

 



 

ZASTUPITELSTVO MĚSTA NEPOMUK 
Zápis ze zasedání 
 

 
 

 
 
 
 
 
Celkové předpokládané náklady: 3.511.000,- Kč, předpokládaná dotace PK: 1.750.000,-...spoluúčast 
města: 1.761.000,- 

Starosta ukázal mapku. V levé části označené modrou čarou, přichází optická síť kraje, na 

kterou by měla být napojena Metropolitní síť. Jsou zde označeny body:  1. HZS, 2. budova 

MěÚ A, B, 3. budova MěÚ C, 5. KIC, 4. dětský domov (problematické, je tam skála), 6. 

knihovna, 7. policie, připojena ZŠ. 

Celkové předpokládané náklady: 3.511.000,- Kč, předpokládaná dotace PK: 1.750.000,-

...spoluúčast města: 1.761.000,- 
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V současné době je v rozpočtu města vyčleněno v investicích 500.000,-- Kč, aţ dojde k 

realizaci starosta, navrhne udělat rozpočtovou změnu, navrhne přehození mezi poloţkami. 

Slovo si zval Ing. Jiran a zeptal se, ţe jestli to co je přivedeno do Nepomuka je přivedeno na 

hasičárnu. Starosta řekl, ţe ano, ţe v současné době je kabel přiveden na hasičárnu, ale kabel 

není ještě v majetku kraje, je to jen odbočka. Ing. Jiran upřesnil, ţe je tam napojen 

integrovaný záchranný systém. Starosta to potvrdil. Řekl, ţe v rámci hledání dalších moţností 

vedení kabelů bylo zjištěno, ţe jeden kabel vede směrem Na Kaplanku, chtěli ho odkoupit 

nebo pronajmout od O2 a tím ušetřit za výkopové práce mezi hasičárnou a budovou nynější 

sídlo Silnic Nepomuk, ale oni řekli, ţe to nepřipadá v úvahu. Budeme tedy muset tento úsek 

udělat, jedná se o nejproblematičtější úsek, kabel povede pod státovkou a druhý 

problematický úsek je vedení kabelu ulicí Zelenohorskou.  

Pan Horník se zeptal, jak hluboko se musí jít, starosta odpověděl, ţe 30-40 cm nemusí to jít 

do metru. 

Pan Míkovec řekl k Zelenohorské ulici, ţe si myslí, ţe největší problém nebude to, ţe je tam 

tvrdo, ale uţ jsou tam poloţeny všechny moţné sítě, ţe uţ se to tam nevejde, ţe kdyţ tam 

dělal, viděl, ţe je ulice jiţ nacpaná všemi moţnými kabely.  

Starosta řekl, ţe bychom potom museli zvolit alternativní trasu např. Pivovarskou ulicí, přes 

pozemky Jenčíkových, jestli by povolili to vést přes jejich pozemky. 

Slovo si vzal PhDr. Kroupa a zeptal se, z jakého důvodu jsme připojili dětský domov. 

Starosta odpověděl, ţe dětský domov jsme připojili proto, abychom vůbec dostali dotaci, 

protoţe podmínkou dotace je, ţe my musíme propojit minimálně některou z krajských 

institucí, pokud je nepřipojíme, dostaneme podstatně niţší dotaci. 

PhDr. Kroupa řekl: Ano 50 % kdyţ nebude propojen kraj. Náklady bez DPH na napojení DD 

jsou 980.000,-- Kč, tedy skoro milion, protoţe max. dotace je 1.750.000,-- Kč a nedá se do 

toho započítat DPH, tak vlastně při tom rozpočtu, který je stanovený my můţeme dostat 

1.750.000,-- Kč, jak tady bylo řečeno, město tady zaplatí dalších 1.761.000,- Kč kdyţ to 

vezme bez DPH, coţ to nyní zkresluje, tak ta dotace nyní činí 59 % 

Starosta ho opravil, zde můţeme DPH odečíst, PhDr. Kroupa řekl, ţe ale v podkladech je to 

napsáno, starosta odpověděl, ţe si to také myslel, volal na kraj s tím, ţe jsou určité případy, 

kdy to jde. 

Kroupa, řekl, ţe to na situaci nic nemění, my budeme připojovat DD, který bude stát milion, 

kdybychom nepřipojovali DD tak tím pádem by se ušetřil milion, tak ta dotace sice nebude v 

té maximální výši a bude jenom pouhých 975.000 + DPH, pokud připojí DD, zaplatí město 

1.180.000,-- + DPH. Takţe se 200.000,-- Kč vyhodí, abychom dostali větší dotaci. 

Starosta řekl, ţe musíme počítat s tím, ţe tato akce má pokračovat, dojde k připojení MŠ v 

druhé etapě a pokud my Zelenohorskou ulici přestaneme řešit, jak PhDr.Kroupa správně říká 

to pro nás v první etapě bude výhodnější, ale potom v druhé etapě, aţ budeme řešit připojení 

MŠ a Dvorce, tak stejně budeme muset celou Zelenohorskou ulici udělat. 

PhDr. Kroupa: můţeme táhnout od školy, zdá se mu to stejně daleko. S výhledem do 

budoucna to nějakou logiku má, ale v současné době to stojí o 200.000,-- Kč více. 
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Starosta řekl, ţe pokud se jedná o první etapu, je připomínka PhDr. Kroupy na místě, ale tady 

se jedná i o druhou etapu.  Toto co my jsme nyní předloţili je studie, kterou jsme museli nějak 

mít, abychom vyšli z nějakého základu, nyní v rámci tohoto základu se např. zjistí, ţe se třeba 

vůbec nemůţeme přes Zelenohorskou napojit, tak se třeba DD vůbec nepřipojí a bude menší 

rozsah a dostaneme menší dotaci, bude nás to stát míň peněz. Projekt lze upravovat, musíme 

podat hlavně ţádost do toho termínu, protoţe po ní mají být sice vyhlášeny ještě 2 ţádosti 

jedna asi v dubnu a druhá v listopadu, ale řekli nám, ţe peníze budou vyčerpány v první 

ţádosti, takţe ty další 2 výzvy vůbec neproběhnou. 

PhDr. Kroupa řekl, ţe na to chce pouze upozornit, aby to někdo propočítal 

Paní Marušincová: ví, ţe je to velice krkolomné okolo DD, ale protoţe bychom připojovali ty 

školky a protoţe se bude dělat ve Dvorci ulice Na Čiháku a máme velký problém připojit SÚS 

ve Dvorci (jak vykupovat pozemky), takţe by to šlo tím výkopem, to by se ušetřilo, protoţe to 

se stejně bude dělat, uţ bychom byli ve Dvorci a jiţ se dá různě napojit. 

PhDr. Kroupa kdyţ se podíváme do mapy, tak vzdálenost od policie k MŠ a od DD k MŠ není 

veliký rozdíl, přijde mu to zbytečné, protoţe nám to nezaplatí. 

Paní Marušincová trasa není ještě dána. 

Starosta vyzval veřejnost, jestli k tomu má dotaz. 

Občan: řekl, jestli se jedná o 200.000,-- Kč, otázka je co bude v budoucnu s dotacemi, jestliţe 

je nyní šance připojit tolik objektů, myslí si, ţe taková šance jiţ nikdy nebude, ţe je to jedna z 

posledních šancí připojit tolik objektů. 

PhDr. Kroupa: jaký smysl má připojit DD, není tam nic důleţitého, s tím ţe DD tu za 5 let 

moţná vůbec nebude, důleţitější mu přijde ZŠ 

Občan: můţe tam např. být archiv kraje, myslí si, ţe je dobré připojit co nejvíce budov. 

Občan: ZŠ mu přijde taky důleţitější, od ZŠ to bude blíţ do školky. 

Starosta řekl, ţe jsme řešili, ţe na 75% dosáhneme tím, ţe se napojíme na HZS, coţ je 

instituce braná jako krajská, ale vzhledem k tomu, ţe tam končí připojení, tak oni to neberou 

jako to, ţe my se připojujeme, proto jsme se snaţili do studie dát DD, další větev bude 

pokračovat ke školce. Pokud někdy uděláme kamerový systém na problémové lokality, tak se 

tu stejně budou rozvádět větve z metropolitní sítě. Starosta řek, ţe by to zatím nechal takto, ţe 

uvidíme co nám ukáţe projekt, který nám ukáţe skutečné náklady podle toho potom budeme 

rozhodovat, zda DD vyjmout.  

Pan Skala: Pokud bude existovat moţnost se připojit na sítě privátně, pokud bude reálná 

moţnost ušetřit městu peníze (starosta říkal 300.000,-- ročně) tak imaginární otázka okolo 

200.000,-- Kč je scestná, myslí si ţe v 21. století vybudovat inţenýrské sítě a jakýkoliv 

páteřní komunikace zejména datové sítě je úţasná záleţitost, která kdyby se tady povedla 

dneska odsouhlasit, tak se na ní dá napojit cokoliv, byť dneska vypadají náklady takto různě, 

myslí si ţe ekonomika provozu poté ukáţe něco jiného. Nepřísluší mu hodnotit názor pana 

zastupitele, ale proč dneska budeme deklasovat děti v DD, aby neměly přístup na rychlý 

internet, jsou tam děti, které za to nemůţou.  

Paní Marušincová. Dneska jde o to, zda metropolitní síť ano či ne. 
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MUDr. Polívka, CSc.: řekl, ţe o tom diskutovali na radě, jde o perspektivu města a byli 

jednoznačně pro nejširší pro připojení 

Starosta: do výkopu budeme dávat chráničku, v současné době na metropolitní síť nepůjdou 

napojit lidé. Chceme, aby tam byla rovnou dána druhá chránička, protoţe kabelová televize je 

ve stavu v jakém je a kdybychom se rozhodli rozvést nějakou podmetropolitní síť, na kterou 

by se mohla napojit veřejnost, tak uţ by se nemuselo kopat do stávajících komunikací, jen by 

se prokoply kabely těmi stávajícími chráničkami, cena těch chrániček je pár korun, nezvyšuje 

to výrazně náklady a do budoucna pokud se rozhodneme zbudovat internetové propojení 

občanům, nebude se nic kopat. To bylo ve studii zohledněno. Lze to i pronajmout 

poskytovatelům internetu. 

MVDr. Janovec: ohledně připojení k DD - vzhledem  k tomu, jak je to u nás s cenou 

stavebních prácí, kdy tam je tak sloţitý terén z kopce do kopce, budou tyto práce stát daleko 

víc neţ ten milion (viz. lesní cesty). S umístěním chrániček souhlasí. Moc tomu nerozumí, 

jestli se tam někdo napíchne, provozovali bychom to my jako město? např. to provozuje O2. 

Starosta: Co se týká technického napojení, dává se tam téčko, vyzval pana Kubíka a pana 

Berouška, aby řekli jak je to s techn. napojením 

Pan Kubík: nataţení chrániček je jedna věc, druhá věc je, ţe se musí vytvořit šachta -

odbočková na konci a na začátku, aby se vytáhla taková šachta a po určitých místech, to je 

věcí projektanta, kde my budeme mít jako město zájem o připojení budov, tak se udělá uzel, 

který bude připravený na to, aby se mohlo kdykoliv pokračovat dál. Lze udělat rozbočky, 

bude tam krabička vodotěsná, náklady budou minimum. 

Pan Míkovec řekl, ţe by se tu měla v nejbliţší budoucnosti dělat rekonstrukce elektro sítí v 

Zeleném dole a tím by se šlo napojit na DD a obejít tím Zelenohorskou ulici. 

Starosta: toto se mělo řešit, se to mělo jiţ loni, pak z toho sešlo, v letošním roce se to začalo 

projektovat a mělo by se to realizovat asi v roce 2012-2013, mělo by to jít do země. Řekne 

projektantovi, aby se spojil s lidmi s ČEZu a řešil to. Je lepší spojit sto s jiným výkopem, bylo 

by to dobré řešení. 

PhDr. Kroupa: řekl, ţe musí reagovat na pana Skalu, ţe nechce dopřát dětem internet, jestli 

tomu dobře rozumí, jedná se o propojení metropolitní sítě, tedy o propojení veřejných 

institucí, předpokládá, ţe přístup do této sítě, nebude pro děti z DD nebo pro veřejnost, 

předpokládá, ţe z této sítě nebude přístup pro děti. 

Starosta: řekl, ţe by se děti z DD na internet dostaly, neměly by přístup do jiných věcí – dat, 

pouţívaly by pouze připojení na internet. 

PhDr. Kroupa: jestli tomu rozumí, tak síť bude zavřená, bude jen na určitých uzlech, bude 

uzavřená, aby se do ní nemohl nikdo probourat. Nemůţeme tedy pustit děti z DD na internet, 

na kterém je státní správa. 

Pan Beroušek se zeptal: a děti ze školy bys pustil? 

Občan. To se nechá ošetřit, existují hardwary, které odbourají soukromé části od firemních. 

Nevíme co kraj vymyslí, můţe to za 4 roky pustit.  
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Starosta řekl, ţe by nyní podal ţádost a řešil by to podle toho, co projektanti vyprojektují dál v 

průběhu jara, jde o to odhlasovat, ţe město nepomuk souhlasí s realizací metropolitní sítě a s 

podáním ţádosti na Plzeňský kraj 

 

 
Metropolitní síť města Nepomuk   
 
Zastupitelstvo Schvaluje Vybudování Metropolitní sítě města Nepomuk a realizaci 1. etapy 
tohoto projektu v roce 2012 a pověřuje starostu a radu města k podání žádosti o dotaci 
v rámci grantového systému Plzeňského kraje 
 

Pan starosta se zeptal, jestli k tomuto bodu má někdo připomínky. Nebylo tomu tak, a proto 

nechal hlasovat. 

Pro hlasovalo:                        10 
(Fabík Jiří, Horník Václav, MVDr. Janovec Ladislav, Kovář Václav, Marušincová Alena, 
Mašek František, Míkovec Miroslav, Novák Václav, MUDr. Jiří Polívka CSc., Ing. Švec Jiří,) 
 

Proti hlasovalo:    0 

 

Zdržel se hlasování:   2  (Ing. Jiran Pavel, PhDr. Kroupa Pavel) 

Schváleno  
 
12. rozpočtové opatření města Nepomuk za rok 2011.  
 
Pan starosta předal slovo Ing. Mukenšnáblové., aby přítomné seznámila s 12. rozpočtovou 
změnou na rok 2012. Rozpočtová změna byla schválena na minulém prosincovém 
zastupitelstvu. Na minulém zastupitelstvu slíbila, ţe je seznámí se změnami, ke kterým došlo. 
Jak jiţ bylo řečeno na prosincovém zastupitelstvu, bylo prosincové rozpočtové opatření 
upraveno na poloţkách převody účtů a převod do sociálního fondu dle skutečnosti a rezervy 
na výdajové straně vynulovány. Po této změně činí celkové příjmy 315.220.490,- Kč, celkové 
výdaje 342.815.460,- Kč, financování úvěrů  545.100,- Kč. 
 
 
Starosta se zeptal předsedy fin. výboru ing. Švece, jestli FV doporučuje 12. rozpočtové 
opatření ke schválení. 
Ing. Švec odpověděl, ţe FV se včera sešel a toto rozpočtové opatření projednal a doporučuje 
ke schválení bez výhrad. 
MVDr. Janovec zeptal, ţe je tam psané činnost místní správy převod peněz do investic, co je 
to půjčka 90.000,--.  
Paní Marušincová – zastávka v Třebčické ulici – půjčka mikroregionu 
MVDr. Janovec se zeptal, kdy dostanou účetní uzávěrku za rok 2011. 
Ing. Mukenšnáblová – závěrečný účet musí být schválen do konce června, musí tam být i 
vypořádání s příspěvkovými organizacemi, příspěvkové organizace jsou povinni to dát do 
konce března, dávají podklady, aby mohla zpracovat závěrku, za město zpracuje závěrku 
během února začátkem března, takţe pokud bude zastupitelstvo v březnu, můţe s ní seznámit. 
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MVDr. Janovec: proč se ptá, protoţe letošní rozpočet se zase schválil deficitní, loňský byl 
také deficitní. 
Ing. Mukenšnáblová: můţe říct, jak deficit vychází 16.970.000,-- Kč 
MVDr. Janovec: původně to vypadalo na 30 milionu, abychom město nerozloţili, tady je 
psáno deficit rozpočtu je kryt naspořenými prostředky z loňských let.  
Ing. Mukenšnáblová: Musí být vţdy deficit krytý, spočte, aby to vycházelo 
 
 
 

Zastupitelstvo schvaluje 
 
 Upravené 12. Rozpočtovou změnu roku 2011 - po upravení dotací, převodu účtů, příspěvku 
do sociálního fondu a rezerv činí příjmy celkem 315.220.490,- Kč, výdaje 342.815.460,- Kč, 
financování úvěrů 545.100,- Kč.  
Pověřuje 
Ing. Mukenšnáblovou rozúčtováním do položek. 
Pan starosta se zeptal, jestli k tomuto bodu má někdo připomínky. Nebylo tomu tak, a proto 

nechal hlasovat. 
Pro hlasovalo:                        12 
(Fabík Jiří, Horník Václav, MVDr. Janovec Ladislav, Ing. Jiran Pavel, Kovář Václav, PhDr. 
Kroupa Pavel, Marušincová Alena, Mašek František, Míkovec Miroslav, Novák Václav, 
MUDr. Jiří Polívka CSc., Ing. Švec Jiří,) 
 

Proti hlasovalo:    0 

 

Zdržel se hlasování:   0 

Schváleno 

 
1. Rozpočtová změna města Nepomuk za rok 2012 
 

Starosta jak se jiţ zmínil, ţe u metropolitní sítě navrhuje přesun poloţek v kapitole investice 

ubrat 3.100.000 Kč na výstavbu v obytné zóně za elektr. bytovkami a dát na poloţku výstavba 

metropolitní sítě. 

Starosta se zeptal, zda má někdo jiný návrh nebylo tomu tak, a proto předal slovo Ing. 

Mukenšáblové, která přítomné seznámila s 1. rozpočtovým opatřením. 

Lednovou rozpočtovou změnu ovlivnilo především zavedení poloţky Převody mezi účty 

Města na příjmové i výdajové straně.  Výdajová strana se navyšuje o vratku dotací, která byla 

v lednu vrácena na Plzeňský kraj. Jde o dotace na hmotnou nouzi a příspěvek na péči. Příjmy 

po změně činí 274.376.300,- Kč, výdaje 304.090.200,- Kč, financování úvěrů 545.100,- Kč. 

PhDr. Kroupa pokud bychom nepřipojovali DD, můţeme tam přesunout o milion méně. 

MVDr. Janovec zajímá se o částku v lesním hospodářství 

Ing. Mukenšnáblová: Původně dávala do rady jen rozpočtovou změnu jenom o převodu účtů 

nic jiného tam nebylo těch 200.000.000,-- Kč. K 31.1. bylo vypořádání dotací, coţ se mohlo 

poslat aţ 4.2.  tím pádem nemůţe měnit ani nechce, o částku 1.000.000,-- Kč sníţila  převody 

účtů, vznikla rezerva necelých 100.000.—Kč, kterou převedla do provozu, protoţe to není 

investiční, ale provozní, kdykoliv budeme potřebovat můţeme jí přesunout. 
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Starosta se zeptal předsedy Fin. výboru ing. Švece, jestli FV doporučuje 1. rozpočtové 
opatření na rok 2012 ke schválení. 
Ing. Švec odpověděl, ţe FV se také pozastavil nad touto částkou a byla mu vysvětlena taky 
tak, jak jsme slyšeli nyní, 1. rozpočtové opatření projednali a doporučují ke schválení bez 
výhrad. 
 

Zastupitelstvo schvaluje 
1. rozpočtovou  změnu  na rok  2012 - příjmy celkem činí 274.376.300,- Kč, výdaje celkem činí 
304.090.200,- kč, financování úvěrů 545.100,- Kč.  
Plán investic pro rok 2012   

  v tis.Kč  

    Rozpočet  

  Akce z loňských let    

1 Obytná zóna na Daníčkách - chodníky 300,00  

2 Zateplení pavlače - bytové hospodářství 1 500,00  

20 Nákup pozemků 400,00  

22 Rezerva (ostatní investiční akce města) 800,00  

47 Rekonstrukce ulic Plzeňská, Na Kaplance,  U Pošty, Myslivecká 14 500,00  

49 Přechody, chodníky 200,00  

51 Silnice Na Čiháku,  Luční 3 000,00  

69 Zateplení MŠ Nepomuk 500,00  

71 Lesní plán - p. Vaněk 250,00  

79 Parkoviště (u bytových zón, u ZŠ) 500,00  

99 Přístřešek u MěÚ 250,00  

104 Lesní plány - p. Chodora 180,00  

106 Obytná zóna za elektrárenskými bytovkami 3 500,00 3.100.000 

109 Urnový háj 2 100,00  

110 Zateplení ZŠ 500,00  

115 Přístavba ZUŠ u ZŠ 500,00  

116 Nové vrty 500,00  

117 Traktor  s valníkem 1 200,00  

118 Ochranná pásma vodních zdrojů 300,00  

  Nové akce    

119 Dětské hřiště Dvorec náves 125,00  

120 Dětské hřiště U školy - Nepomuk 125,00  

121 Storage - úložiště dat 250,00  

122 Licence pro virtualizaci serverů 120,00  

123 Kruhový objezd U Normy 500,00  

124 Kruhový objezd Pyramida 500,00  

125 Kruhový objezd U Sokolovny 2 500,00  

126 Výstavba metropolitní sítě 500,00 3.100.000 

127 SDH repase CAS 32 T148 1 300,00  

128 Výměna kotlů MěÚ 300,00  

129 Zastřešení letní scény 70,00  

130 Parčík Husova ulice, Přesanické nám. 400,00  

131 Sekačka s příslušenstvím 330,00  

132 Komunikace 700,00  
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133 Veřejné osvětlení - u elektráren 100,00  

134 Prodloužení kanalizace u p. Viktory 50,00  

135 Prodloužení kanalizace ve Dvorci, Ke Dvorům u pí Silovské 210,00  

136 Nové čerpadlo surové vody WILO 150,00  

137 Územní plán Města Nepomuk 500,00  

  Celkem 39 710,00  

 

Pověřuje 
Ing. Mukenšnáblovou rozúčtováním do položek. 
Pan starosta se zeptal, jestli k tomuto bodu má někdo připomínky. Nebylo tomu tak, a proto 

nechal hlasovat. 
Pro hlasovalo:                        11 
(Fabík Jiří, Horník Václav, MVDr. Janovec Ladislav, Ing. Jiran Pavel, Kovář Václav, 
Marušincová Alena, Mašek František, Míkovec Miroslav, Novák Václav, MUDr. Jiří Polívka 
CSc., Ing. Švec Jiří,) 
 

Proti hlasovalo:    0 

 

Zdržel se hlasování:   1  (PhDr. Kroupa Pavel) 

Schváleno  
------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
  

Starosta řekl, že nyní přejdeme k dalšímu důležitému bodu a to je: 

Obecně závazná vyhláška města Nepomuk číslo 1/2012 o zákazu provozování 
sázkových her, loterií a jiných podobných her 
 
Je to nová vyhláška proti VHP. Všichni ví, ţe zastupitelstvo v listopadu schvalovalo 

vyhlášku, abychom zlikvidovali na území města všechny VHP, tato vyhláška byla napadena 

provozovateli těchto loterijních systémů, jednak u ministerstva vnitra a na základě této 

vyhlášky jim město odmítlo vydat prodlouţení jejich povolení provozování automatů na rok 

2012 těm, kteří si poţádali před platností této vyhlášky. Z MV přišlo oznámení, ţe tato 

vyhláška je ve 2 bodech v rozporu s ústavou a základní listinou práv a svobod a ţe musíme 

neprodleně tuto vyhlášku upravit, aby byla v souladu s právem, vyhláška nebyla zrušena, 

zůstala v platnosti s tím, ţe jsme dostali lhůtu na opravu. Naposled přišel dopis z KÚPK, který 

nám vrátil znovu k projednání tyto zamítnuté povolení pro provozovatele s tím, ţe vzhledem 

k tomu, ţe si podali ţádost o povolení na rok 2012 dříve, neţ byla vyhláška schválena a 

vyhláška nebyla aktivní, měl MěÚ Nepomuk povinnost to povolení na provozování automatů 

na rok 2012 vydat. Takţe nám to bylo vráceno s tím, ţe máme konat v tomto duchu. Pokud 

teď přijdou, máme povinnost jim povolení na rok 2012 vydat. Řešili jsme dlouho novou 

vyhlášku, kterou jsme převzali od města Klatovy. Tato vyhláška byla shledána jako 

nezávadná, bezproblémová. Došlo k menším úpravám oproti vyhlášce, co dostali zastupitelé 

v e-mailu. Starosta vyhlášku přečetl. 
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Obecně závazná vyhláška města Nepomuk číslo 1/2012 
o zákazu provozování sázkových her, loterií a jiných podobných her  

 
Zastupitelstvo města Nepomuk schválilo na svém zasedání dne 08.02.2012 usnesením č. 
……………………….v souladu s ustanovením §10, písm. a), d), § 35 a § 84, odst. 2, písm. h) 
zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, ve znění pozdějších předpisů (dále jen ZO) a v souladu 
s ustanovením § 50, odst. 4, zákona č. 202/1990 Sb. o loteriích a jiných podobných hrách ve 
znění pozdějších předpisů (dále jen ZL), tuto obecně závaznou vyhlášku (dále jen OZV).  

 
Čl. 1 

Zákaz provozování 
Sázkové hry podle § 2, písm. e), g), i), l), m) a n) a loterie a jiné podobné hry podle § 2, písm. 
j) a § 50, odst. 3, ZL (dále jen herní zařízení) je zakázáno provozovat na celém území města 
Nepomuk a jeho částí.     

Čl. 2 
Účel vyhlášky 

Účelem této obecně závazné vyhlášky je zajištění veřejného pořádku. 
 

Čl. 3 
Zrušovací ustanovení 

Zrušuje se obecně závazná vyhláška č. 3/2011 ze dne 13.12.2011, o stanovení veřejně 
přístupných míst, na kterých je provozování výherních hracích  přístrojů, včetně 
interaktivních videoloterijních terminálů zakázáno.  
 
        Čl.4 
Sázkové hry, loterie a jiné podobné hry uvedené v čl.1 této vyhlášky, jejichž provozování bylo 
povoleno přede dnem nabytí účinnosti této obecně závazné vyhlášky, lze provozovat nejdéle 
do doby stanovené vydaným povolením. 

Čl. 5 
Účinnost 

Tato obecně závazná vyhláška nabývá účinnosti podle § 12, odst. 2, zákonač.128/2000 Sb. o 
obcích patnáctým dnem po dni jejího vyhlášení.   
 
Místostarosta:       Starosta: 
 
Schváleno dne: ………………………………. 
Vyvěšeno dne: ……………………………….. 
Sejmuto dne: …………………………………. 
Účinnost od: ………………………………….   
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Starosta upřesnil, ţe se to netýká fortun, tipsportu atd. 

PhDr. Kroupa: 

specifikace je škoda, ţe to nebylo přesně určeno písmeno m. Aby nám nezakázali např. poker. 

V článku 4 - reálně by hrozilo, ţe by mohli ţádat o náhradu škody. 

Pan starosta řekl, ţe ano, ţe výši náhrady lze vypočítat podle výše zisku z minulých let 

Ing. Jiran řekl, ţe včera poslouchal diskusi na Českém rozhlase, která se týkala právě rušení 

sázkových her, mluvilo se o jak o VHP tak i o videoterminálech a dozvěděl se, ţe to co 

povolovalo MF ohledně videoterminálů, tak tam existuje od doby vydání povolení 3 letá 

doba, která garantuje provozování videoterminálů. Byla tam otázka, proč je to zrovna 3 roky a 

ne méně, odpověď na to zněla, ţe pod hrozbou moţných podaných ţalob na základě těch 

zrušovacích vyhlášek města a obcí, kdyby ten provozovatel videoterminálů uplatnil soudní 

ţalobu na ušlý zisk na těch přístrojích, tak nějaký zkušený odborník, který se v těch věcech 

vyzná spočetl, ţe 3 roky na tom ţádný provozovatel tohoto zařízení nemůţe prodělat, takţe u 

toho soudu by neměl nikdy uspět, pokud se usuzuje na jakoukoliv ztrátu zisku, tak do 3 let  u 

toho neexistuje ta moţná ztráta,  proto jsou tam ty 3 roky stanoveny. Mluvilo se o těch 

hrozbách o podávání ţalob na ty města a obce, protoţe to je ta diskuse, zda to zakázat 

částečně nebo úplně. 

Starosta řekl, ţe to co uvedlo MF k těm terminálům, co mají dobu platnosti povolení delší  ať 

je to jiţ 2 nebo 3 roky do konce platnosti licencí tak samozřejmě tady budou provozovat 

automaty ještě do konce platnosti licence, ale ty automaty co povoluje MěÚ, tak ty by měly 

do konce letošního roku zmizet, ty mají 31.12. utrum, během dalších 2-3 let budou končit i 

další automaty. 

Ing. Jiran se zeptal, zda se dá zmapovat, který provozovatel na území našeho města má do kdy 

platnou licenci, udělat přehled kdy dojdeme k tomu, kdy nám to tu skončí úplně. 

Paní Marušincová – uděláme to 

MVDr. Janovec:  města a obce počítají s tím, ţe se zbaví těch videoterminálů do roku 2014. 

PhDr.Kroupa: to tedy znamená, ţe toho nejproblémovatějšího podniku, tady herny na náměstí 

se vlastně zbavíme naposled. Takţe i kdyţ se jednalo s právníky tak není ţádná varianta dát 

tam nějaké ustanovení, aby jsme to zakázali? 

Pan starosta: můţeme poslat na MF další vyhlášku, aby jiţ ţádné další nepovolovalo, potom 

v případě, ţe by to povolilo můţeme to napadnout. 

PhDr. Kroupa: VHP není takový problém jako videoterminály (eldorádo a Viktoria) 

Starosta: bohuţel tyto 2 podniky nám tady prostě ještě nějakou dobu zůstanou. 

Ing. Jiran: Bylo řečeno, ţe neexistuje ţádná moţnost, neţ aţ skončí licence, existuje moţná 

jedna varianta domluvit se s provozovatelem, jestli to nechce nechat dříve. 

 

Zastupitelstvo schvaluje 

Obecně závaznou vyhlášku města Nepomuk číslo 1/2012 o zákazu provozování sázkových 
her, loterií a jiných podobných her  
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Pan starosta se zeptal, jestli k tomuto bodu má někdo připomínky. Nebylo tomu tak, a proto 

nechal hlasovat. 
Pro hlasovalo:                        11 
(Fabík Jiří, Horník Václav, MVDr. Janovec Ladislav, PhDr. Kroupa Pavel, Ing. Jiran Pavel, 
Kovář Václav, Mašek František, Míkovec Miroslav, Novák Václav, MUDr. Jiří Polívka CSc., 
Ing. Švec Jiří,) 
 

Proti hlasovalo:    0 

 

Zdržel se hlasování:   1  (Marušincová Alena) 

Schváleno  
----------------------------------------------------------------------------- 
Starosta řekl, ţe přejdeme k další vyhlášce. Je zaslána z min. vnitra, kde nám červeně 

vyznačili změny, kde došlo k vyškrtnutí poplatku za VHP, potom doplnili věci modře 

vyznačené.  Jsou to drobné úpravy, které MV a jejich právníci navrhli. 

Hlavní změna je v zadní části část č. 6 za VHP 

Ing. Jiran řekl, ţe by to prověřil, ţe není přesvědčen, ţe podle současného nového loterijního 

zákona má město z těch povolených zařízení od ministerstva financí má moţnost teď získat 

příjem, dříve to nebylo, podle nového loterijního zákona to tak je. 

Paní Marušincová: abychom si to dříve nezrušili neţ to od nich vybereme 

PhDr. Kroupa: zdá se mu, ţe trošičku předbíháme, protoţe pokud nám tu budou ty automaty 

2-3 roky fungovat, tak je nesmysl to rušit, dali by jsme jim to zadarmo. 

Starosta navrhl tento bod stáhnout z jednání a zjistíme jak to je. 

 

Ing. Jiran řekl, ţe v republice existovalo 70.000 zařízení,  po schválení nového loterijního 

zákona se to zredukovalo o  20.000, uţ se přestává vyplácet, protoţe  z toho platí jiţ něco 

jiného, nejsou osvobozeny od daní mají 20% z hazardu a pak se platí obcím. 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Nepomuk-Obytná zóna za elektrárnou-Smlouva o podmínkách napojení,o 
spolupráci a součinnosti při realizaci plynárenského zařízení a o smlouvě 
budoucí kupní  (207/NZ2/2012) 
Zastupitelstvo schvaluje 

Smlouvu o podmínkách napojení, o spolupráci a součinnosti při realizaci plynárenského 
zařízení a o smlouvě budoucí kupní . Předmětem této smlouvy je , že Město Nepomuk 
vybuduje  středotlaký plynovod  o DN 63 v délce 64 m a 8 Ks přípojek  DN 32 v délce 58 m  v 
k. ú. Nepomuk a po kolaudaci to firma RWE GasNet, s.r.o. odkoupí od města za cenu  
273 000,-Kč bez DPH.  Číslo smlouvy  9411002513/150838   

Důvodová zpráva: 

Uzavření této smlouvy je nutné pro zahájení prací na vybudování plynovodu. 

PhDr. Kroupa se zeptal, zda ta budoucí cena kupní odpovídá. 

Starosta odpověděl, ţe ano, mají tabulky s cenami, za které to vykupují 
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Pan starosta se zeptal, jestli k tomuto bodu má někdo připomínky. Nebylo tomu tak, a proto 

nechal hlasovat. 
Pro hlasovalo:                        12 
(Fabík Jiří, Horník Václav, MVDr. Janovec Ladislav, Ing. Jiran Pavel, Kovář Václav, PhDr. 
Kroupa Pavel, Marušincová Alena, Mašek František, Míkovec Miroslav, Novák Václav, 
MUDr. Jiří Polívka CSc., Ing. Švec Jiří,) 
 

Proti hlasovalo:    0 

 

Zdržel se hlasování:   0 

Schváleno 

Dodatek smlouvy o poskytnutí finančního příspěvku Plzeňskému kraji na 
zajištění dopravní obslužnosti v roce 2012. 
Starosta přečetl dopis od Bauera z PK ohledně dopravní obsluţnosti: 

Obce a města Plzeňského kraje jiţ dlouhodobě přispívají na dopravní obsluţnost, na kterou 

Plzeňský kraj vynakládá nemalé částky. V letošním roce Plzeňský kraj vynaloţil přes 781,1 

mil. Kč. Oproti loňskému roku je to navýšení o cca 40,6 mil. Kč. I v letošním roce je 

předpokládáno, ze Plzeňský kraj finančně pokryje rozsah dopravní obsluţnosti, který je 

zajištěn smlouvami o závazku veřejné sluţby s dopravci ve veřejné linkové dopravě 

(autobusové) i dráţní osobni dopravě (ţelezniční). Podíl obcí na této částce je 2,2 %.  

Případné změny jízdních řádů a jejich finanční zajištěni budou i v roce 2012 řešeny obvyklým 

postupem.  

Vzhledem k připravovaným změnám v Integrované dopravě Plzeňska – rozšíření IDP na 

území 196 obcí, jsou předpokládány i změny v systému finančních příspěvků obcí pro rok 

2013. Zavedený systém bychom chtěli dále vyuţívat a následně upravovat v závislosti na 

nových podmínkách, protoţe se v praxi osvědčil jako motivační prvek pro obce, které se 

aktivněji podílejí na řešení dopravní obsluţnosti (rušeni nevyuţívaných zastávek a spojů, 

podíl na zefektivnění dopravní obsluţnosti). Plzeňský kraj, jako jeden z mála krajů České 

republiky, stále dopravní obsluţnost posiluje a navyšuje tak nabídku pro cestující.  

Výše příspěvku Vaší obce či Vašeho města rok 2012 byla zaslána dne 1. 11. 2011 na e-

mailovou adresu obce, a tak předpokládám, ţe s touto částkou v rozpočtu na rok 2012 

počítáte.  

Stejně jako v předchozích letech zůstává stejný princip stanovení výše příspěvků. Případné 

změny pro rok 2012 jsou stanoveny v závislosti na změně rozsahu dopravní obsluţnosti 

(počtu zastavení) a aktuálního poctu obyvatel, který byl pro rok 2012 převzat z dat CSU se 

stavem k terminu k 1. 1. 2011.  
Ing. Jiran řekl, ţe přece jenom došlo k omezení autobusových spojů od vlaků. Např. od vlaku, 

který přijíţdí okolo 6 hodiny, nejede autobus. Ta částka se sice nenavyšuje, ale omezuje se 

počet linek. 

MVDr. Janovec: neví jak kraj a ČSAD můţou vejít ve styk, ale měli by, pokud chceme něco 

dělat pro venkov, poukázal na to, ţe např. ráno od rychlíku, který přijíţdí v 8,31 hod. nejede 

autobus, přitom autobus odjíţdí v 8,28 hod. z nádraţí, pár minut před příjezdem rychlíku, pro 

koho tam ten autobus tedy jezdí. Zbytečně peníze tečou na autobus, kdyby si dal někdo na 

ČSAD práci a uzpůsobil ten spoj o 5 minut později tak, aby byl vyuţit, protoţe jestli přijedu 
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do Kramolína o 5 minut později je jiţ jedno, pro ty lidi kdyţ přijedou na nádraţí vlakem a 

autobus chvíli před tím odjíţdí, tak to je úsměvné.  

Starosta řekl, ţe jiţ také upozorňoval na jeden takový spoj, bylo mu odpovězeno, ţe čas 

odjezdu je stanoven tak, aby na konci linky ten spoj navazoval, aby mohli přestoupit na další. 

PhDr. Kroupa čekal, ţe za páteřní komunikaci v osobní dopravě je vlak Plzeň – Budějovice, 

myslí si, ţe to tak i je. Jak se dělala anketa, tak i z ní vyplynulo, ţe návaznost po 4 hodině je 

špatná. V 5 hodin uţ nejede autobus ţádný. Neví, jestli lze něco domluvit na ČSAD nebo na 

kraji. Jestli se město nerozhodlo pořídit městský autobus, tak se jedná o jednu z variant, aby ta 

obsluţnost tady byla. V jednu chvíli jedou autobusy všude (okolo 4 hodiny), tak by mohli 

některé jet déle. 

MVDr.Janovec k tomu řekl, ţe 20 let po změně reţimu dopravci ještě nezaznamenali, ţe ty 

velký autobusy jsou naprosto nesmyslný, v období kdy jezdí méně lidí, by bylo dobré 

pouţívat menší autobusy, je třeba obnovit park. Lidé na venkově se potřebují dostat domů. 

MVDr. Kroupa řekl, ţe je to důleţité téma pro kvalitu ţivota na vesnici. Je třeba pro to něco 

udělat. 

Pan Horník řekl, ţe to se táhne 20 let a nikdo s tím nic neudělá dělají to od stolu lidé, kteří 

tomu nerozumí 

PhDr. Kroupa: je třeba stále na ně tlačit. 

Zastupitelstvo schvaluje dodatek smlouvy o poskytnutí finančního příspěvku Plzeňskému 
kraji na zajištění dopravní obslužnosti v roce 2012 týkající se výše příspěvku na zajištění 
dopravní obslužnosti pro rok 2012 ve výši 113.400,- Kč 

Pan starosta se zeptal, jestli k tomuto bodu má někdo připomínky. Nebylo tomu tak, a proto 

nechal hlasovat. 
Pro hlasovalo:                        12 
(Fabík Jiří, Horník Václav, MVDr. Janovec Ladislav, Ing. Jiran Pavel, Kovář Václav, PhDr. 
Kroupa Pavel, Marušincová Alena, Mašek František, Míkovec Miroslav, Novák Václav, 
MUDr. Jiří Polívka CSc., Ing. Švec Jiří,) 
 

Proti hlasovalo:    0 

 

Zdržel se hlasování:   0 

Schváleno 

 
----------------------------------------------------------------------------- 

 

Různé 

Starosta informoval o dvou důležitých věcech, první věc je: 

Výsledek výběrového řízení  na  zhotovitele  akce : ”Nepomuk- rekonstrukce místních komunikací”  

(jedná se komunikace U Pošty, Na Kaplance, Plzeňská, Myslivecká,U Pošty, Na Čiháku,Luční, : 

Sdružení Nepomuk rekonstrukce MK ( první nebo  vedoucí  účastník EUROVIA CS a druhý  účastník  

SILNICE Nepomuk s.r.o.)  ………………………………………………18 989 903,-Kč bez DPH  
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ZNAKON , a.s.  ……………………………………………………………….19 201 035,-  Kč bez DPH 

Silnice Klatovy a.s. …………………………………………………………19 362 357,-   Kč bez DPH  

Silnice Horšovský Týn a.s ……………………………………………….19 388 962,-   Kč bez DPH  

Froněk, spol. s r. o. …………………………………………………………19 481 760,77 Kč bez  DPH  

Výsledek  výběrového řízení  na stavební dozor   akce:”Nepomuk-rekonstrukce místních komunikací”  

Karel Abrhám –AB inženýring …………………………………………………………….160 000,-Kč bez DPH  

Antonín Beck ……………………………………………………………………………………..235 845,-Kč bez DPH  

Ostatní  nepodali nabídku  

(obeslané firmy:  Karel Abrhám –Plzeň , Ing. Miroslav Neubauer –Klatovy, SUDOP Project Plzeň a.s.  , 

Antonín Beck – Meclov , Ing. Vladimír Nováček – Plzeň ) 

Druhá informativní zpráva: Kruhový objezd Sokolovna - 23.1.2012 na zasedání Rady 

Plzeňského kraje byly schváleny investiční akce na silnících II. a III. třídy PK pro rok 2012.  

Na kruhový objezd U Sokolovny bylo vyčleněné 704 milionu Kč z rozpočtu PK, tudíţ pokud 

proběhne dobře stavební řízení, tak by se letos měla křiţovatka realizovat, to je pozitivní 

zpráva. 

A  nyní nechal starosta prostor pro diskusi 

 
 
Diskuse: 19.31 hod. 
 

 

MVDr. Janovec se zeptal, ohledně výběrových řízení na dodávky komunikací atd. Tam se 

hodnotí vţdycky nejniţší podání nebo jsou dotazovány budoucí zhotovitelé nebo soutěţící 

jestli počítají s cenou konečnou nebo počítají s víceprácemi v rámci navýšení milionů jako to 

bývá zvykem. 

Starosta odpověděl, ţe hodnotí se cena nejniţší. 

MVDr. Janovec, takţe ve finále lesní cesty za 8,5 milionů, stály přes 9 milionů, Přesanické 

náměstí také tam nějaký ten milion narostl, je alergický na vícepráce, na západě kde se on 

často pohybuje, tento termín neznají.  

Ing. Švec řekl k Přesanickému náměstí, není to ještě finální, ale po předběţných propočtech se 

částka, která byla nasmlouvaná s částkou utracenou shoduje. Lesní cesty nebyly tak 

zkoumány. 

MVDr. Janovec: je mu divné, ţe kdyţ v minulém zastupitelstvu někteří slovutní zastupitelé 

kdyţ oni přišli u lesních cest s částkou okolo 8 milionů tak byli polopříčetní aţ nepříčetní a 

dneska jim to nevadí. 

Pan Novák řekl, ţe víme jak to chodilo v minulosti, pan Jiran by o tom mohl povídat 

jak v minulosti probíhaly vícepráce, kolik tisíce prací bylo schváleno, ačkoliv i kdyţ oni 
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k tomu měli také připomínky, můţeme vzít zápisy ze zastupitelstev, MVDr. Janovec tam byl 

taky, tak neví o co jde. 

MVDr. Janovec neví, proč do toho naváţí Ing. Jirana, mluvil tady on, neví proč tady zase 

vláčí Ing. Jirana, nechtěl se k tomu vracet, ale je tady jedna věc, která ho pálí a poprosil by do 

příštího zasedání, a rád by, aby to bylo v zápise. Protoţe rada rozhodla o výdaji 36.000,-- Kč 

na dohledání nějakých zařízení, protoţe minulé vedení pouţívalo nekalé praktiky, to bylo 

řečeno. Cítí se tím být docela dost uraţen. Poprosil, aby to bylo zápise, aby vedení města 

potaţmo rada, která to odsouhlasila a zaplatila, aby  do příštího zastupitelstva zveřejnila nebo 

aby alespoň jemu uvedla co bylo hledáno, co bylo nalezeno, pakliţe nic nebylo nalezeno čeká 

veřejnou omluvu a vrácení peněz do pokladny města.  

Starosta řekl, ţe na to můţe odpovědět hned. Byly hledány odposlouchávací zařízení a nebylo 

nalezeno ţádné. Stejně tak on můţe poţadovat po předchozí radě, aby vrátili peníze, které 

byly vynaloţeny na audity, potom co tady skončil pan starosta Michek. Bylo to něco 

podobného v podstatě ve stejném duchu.  

MVDr. Janovec: to bylo něco naprosto jiného. 

Starosta: ale stálo to mnohem více. 

MVDr. Janovec řekl, ţe asi k tomu bude diskutovat předchozí starosta, to bylo něco naprosto 

jiného, audit je naprosto standardní legitimní záleţitost, pokud by nové vedení města dělalo 

audit on by proti tomu neměl vůbec nic, ale odposlouchávací zařízení je poněkud polomravné 

aţ nemravné. 

Ing. Jiran řekl, ţe se tady srovnávají nesrovnatelné věci, po 3 volebních obdobích starosty 

Josefa Michka, došlo na zastupitelstvu k návrhu udělat nezávislý audit, ne však ten krajský 

jak bylo zvykem. Zastupitelé s tím souhlasili, to o čem se mluví tady, o hledání nějakých 

odposlouchávacích zařízení, to byla věc rady. Odpovědí kontrolnímu výboru jsme se 

dozvěděli, ţe s tím vyrukoval pan Novák Tak tady nesrovnávejte něco úplně jiného, ţe to 

stálo více peněz. Je to o něčem jiném. 

Pan Míkovec: tady nebylo ještě řečeno, ţe dnešnímu vedení města bylo vše řádně předáno, 

kdeţto Ing. Jiranovi kdyţ on nastoupil do starostování, nebylo mu předáno vůbec nic. Pan 

starosta Michek se nedostavil a nic nepředal. 

Ing. Jiran: tady odsud odjela naloţená AVIE a radnice zůstala uklizená, ta kancelář byla 

s prázdnými regály a šuplíky. 

Starosta reagoval na prohlášení, ţe pokud nebylo nic zjištěno tak, ţe se teď poţaduje, aby rada 

částku uhradila. Zjistil ten audit, který byl zaplacen tenkrát navíc nějaké pochybení. Pokud ví 

tak nezjistil. 

Ing. Jiran řekl, ţe audit dopadl dobře, samozřejmě řekněme zaplaťpánbůh pro tehdejší vedení 

města a pro klid nového vedení města, protoţe jestli někdo přebere jenom klíče, ale 

protokolárně nepřebere nic, přestoţe pro to existuje od krajského úřadu několikastránkový 

protokol, co vše se předává, tak jako tady není o čem diskutovat. Oni  alespoň začali s čistým 

stolem, a s pocitem ţe jdou někam dopředu a ţe na ně nevyskočí nic ze skříně, proto tenkrát 

zastuitelé jednoznačně odsouhlasili provést nezávislý audit. Poptali se auditoři. 

MVDr. Janovec řekl, ţe nebude trvat na tom, těch 36.000 Kč v rámci rozpočtu je směšná 

záleţitost, řekl, ţe to smaţou 36.000 a není to v souvislosti, ţe by měli vracet nějaké peníze, 

je rád, ţe bylo řečeno, co bylo hledáno, bylo hledáno odposlouchávací zařízení. Je všeobecně 

známo, ţe pan Novák trpí stihomamem.  Co by tady hledali, je rád, ţe to co tady hledal pan 

Novák najito nebylo, nebyl ani důvod to tady dávat. Šlo mu víc o tu věc morální. Toto tady 
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ještě nezaţil, i kdyţ byl v radě v letech 1990-1994, kdy byl v první polistopadové radě ani 

v poslední době. 

Pan Horník řekl, ţe nedávno byl ve sběrném dvoře a jestli by bylo moţné tam poslat 

„makáče― pomoci tam paní Doubkové udělat nějaké opravy. Paní Doubková ho prosila, jestli 

by poznal lidi, co tam kradli lednici, vezli ji na kolečku. V pravém rohu dole je stoţár od  

osvětlení nakloněný a v tom rohu oni přelezli, to vidět je, ale není vidět kdo to přesně je. Tam 

je to přes celý dvůr a v levém rohu dvora není ostnatý drát, tam to přendávali. Je třeba dát tam 

ostnatý drát všude, kameru natočit tak, aby se člověk dal poznat. 

Druhá věc je komunikace v lese, byl pozván na první kontrolu, chodili tajemník, Chodora a 

on, viděli, ţe propustka má na kraji betonovou desku a  ona utíká do silnice, tak je to svinstvo, 

šel vedle nich člověk, který to měl kontrolovat a kdyţ řekl, člověče vy jste tu vůbec nebyl on 

se na to ohradil, pak přijde jeden člověk ze silnic, jestli se to někomu nelíbí, tak, ţe si to s ním 

v hospodě ručně vyřídí, tak to teda ne. Kdyţ si nechal soukromě zhodnotit stavbu od stavaře, 

tak souhlasí s Janovcem. Těch 8.600.000,-- Kč je katastrofa. Nelíbí se mu, ţe kdyţ se do toho 

peníze dali, tak by to mělo vypadat. 

Pan Novák řekl, ţe netrpí stihomamem, tamto vedení jeho důvěru vůbec nemělo. Druhá věc 

je, ţe moţná by bylo zajímavý se zeptat, kdo předával všechno tak jak má, např. klíče od RD 

A.Němejce nebyly předány dodneška. Dotace ohledně víceprácí, o tom ví především Ing. 

Jiran, bylo by zajímavé za ty léta kolik víceprací bylo od něj a kolik od vedení schváleno. To 

by bylo velice zajímavé a byly to miliony a byly to spřízněné firmy. 

Ing. Jiran vykřikl nelţi, nelţi, nelţi a přestaň s tím. 

Pan Novák k Ing. Jiranovi řekl, ţe pokud má argumenty, můţe je předloţit on to říká tak jak 

to je, ţe se dalo několik milionů za vícepráce. Tou nehodou ztratil jeho důvěru on ví o co jde. 

MVDr. Janovec: tak ať pan Novák podá trestní oznámení na neznámého pachatele, to je 

škoda, toto je velice nemravné plivat jedovaté sliny, bude to dělat pořád a nakonec na to 

dojede nové vedení. Takový byl, kdyţ sem přišli po panu Michkovi, byl první antimichkovec, 

pak mu vytřeli oči kopřivou v Tesasu a jak řekl, najednou prokoukl, on je člověk úplně 

bezcharakterní, ještě v tom prvním období to s ním šlo. Pak to jen byly destrukce, destrukce, 

destrukce. 

 

Dotaz od pana Boušeho: kontrola lesních cest, kdo to za město přebíral, pan Horník na to, ţe 

on tam uţ znovu nebyl, ţe to co si dovolil ten pán, tak uţ tam příště nešel, starosta na to řekl, 

ţe závady byly opraveny. Co se týká víceprací, tak ty přímo nesouvisely s tou cestou, ale 

protoţe tam byla vodoteč podél komunikace a mohlo by jí to podemílat a tak tam město na 50 

m udělalo opěrnou zídku a tím se to o 70.000,-- Kč prodraţilo. Práce navíc odsouhlasilo 

město. 

Paní Marušincová ke sběrnému dvoru řekla, ţe kamera nedosáhne aţ do konce dvora, muselo 

by tam být asi 10 kamer. 

 

Ing. Jiran k tomu ostnatému drátu, proč tam není, je to kvůli elektrárnám, protoţe tam vede 22 

vysoké napětí a pod tím nesmí nic být, nesmí tam být dráţ, stát kontejner a atd., můţe tam být 

pouze betonová zeď, nic kovového.  

PhDr. Kroupa navrhl dát tam něco nevodivého např. střepy. Dát tam kamery, aby to bylo 

dobré rozlišení, ale není to levná věc. 

Paní Marušincová řekla, ţe je tam dobrá kamera, ale kdyţ je to vzadu není to poznat. 
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Občan: kamerový systém je koncipován tak, ţe je nastaven na vjezd, pokud někdo přijde 

z druhé strany je to špatné. Jsou tam bohuţel slepá místa. 

Paní Marušincová řekl, ţe jsme byli napadáni panem Zdvořen ze Dvorce, ţe mu zakazujeme 

pálení lakovaného dříví. Ţe si nemůţe brát ze sběrného dvora lakované dříví. Pálení tohoto 

dřeva je na inspekci ţivotního prostředí, minulé vedení jim to dovolovalo. Ing. Jiran řekl, ţe 

jim to nedovolovalo. 

Paní Marušincová nedovolovalo ani nazakazovalo.  

Ing. Jiran ohledně zimní údrţby města, kdyţ šel kolem rodného domu A. Němejce, ptala se ho 

dcera pana Šroubka, která tam bydlí, proč v rámci údrţby se neuklidí i tato ulička, teď kdyţ 

napadl sníh, nebyla uklizena, je tam nyní dlaţba a klouţe to. 

Starosta na to, ţe letos na to zapomněli, ale bude to prohrnuto. 

MVDr. Polívka řekl, ţe se chvátalo se schválením kruhového objezdu u sokolovny, co 

nejrychleji schválit a ukázalo se, ţe je to velice dobře, ţe jeto schváleno a je významné, ţe to 

bude. 

Pan Horník řekl, ţe byl v ulici V Parku ve Dvorci, je třeba tam dát frézovanou, je to tam 

hrozné, je to na zlámání nohy, ptal se jestli by s tím šlo něco udělat. 

Paní Marušincová řekla, ţe je ta ulice opravdu hrozná, ţe by bylo třeba jí opravit. Bohuţel 

ještě spousta lidí ještě není připojena na kanalizační přípojky a nebude se cesta opravovat a 

pak do ní znovu kopat. 

PhDr. Kroupa řekl, ţe máme v rozpočtu vyhrazeno ½ milionu Kč na územní plán. Nechce, 

aby tato věc byla podceňována. Chce, aby proběhlo co nejvíce veřejných projednávání, aby 

proběhlo 3 i více projednání. Pro ilustraci mezi veřejností je znám pojem Litomyšl, je to 

v Čechách výjimečný fenomén, jak tam zacházejí s památkami, jak tam do kontextu 

historického města dokázala vstoupit současná architektura. Čím to je, byl jeden starosta, 

který byl nadšený a nakazil všechny okolo. Přemýšlí o veřejném prostoru hlouběji. Teď 

Litomyšl připravuje revitalizaci vodního parku, jedná se o nevýznamný veřejný prostor (něco 

jako u nás Muchovka). V průběhu letošního roku budou nejméně 3 veřejná projednání a 

teprve příští rok se bude projektovat a řešit na základě připomínek veřejnosti. Byl by rád, 

abychom si z toho vzali příklad a abychom všechny veřejné akce projednali, i kdyţ nás tlačí 

dotace a ne jen narychlo něco dělat, přemýšlet o tom, mít co nejvíce pohledů na věc. Ve finále 

to velmi obohatí danou akci. 

Územní plán je zásadní věc jak se to město bude vyvíjet, bude ovlivňovat, kde se co bude 

stavět, tady se k územnímu plánu přistupuje stylem, ţe kdokoliv si poţádá o změnu územního 

plánu, tak kdyţ se sejde ţádostí více, tak se mu vyhoví. Praxe byla víceméně taková po celou 

dobu. Bylo by dobré vést debatu o tom kde, co má být a potom by se tito změny dělaly míň. 

Kaţdý by měl příleţitost se vyjádřit – vlastníci, veřejnost, vedení města, aby se na to pozvalo 

víc architektů, kteří se zabývají územním plánem, víc pohledů je lépe. Víme, ţe se to musí 

udělat, ţe územní plán bude končit, věnovat se tomu. Potom tedy bude, územní plán, za 

kterým bude většina obyvatel stát a bude vědět kde, co bude stát. 

Starosta řekl, ţe máme spoustu rozdělaných staveb, počátkem podzimu bude výběrové řízení 

na hlavního architekta a během podzimu bude vybrán, během zimy by se to mohlo rozjet. 

Přesunulo by se to do rozpočtu příštího roku, přes zimu by mohly probíhat veřejné 

projednávání, lidé mají více času neţ přes léto.  

PhDr. Kroupa neví, jestli tento postup je tak dobrý, mělo by být veřejný projednání ještě před 

začátkem léta. 
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Paní Marušincová souhlasí, dopředu si ujasnit vývoj města, kde bude průmyslová zóna atd. 

Byla by nerada, aby kaţdá stavba byla kulturní památkou, cena na opravy je pro lidi velká 

např. domek pan Spilky ve Dvorci, je to kulturní památka, on by ho rád opravil, ale je to 

kulturní památka a oprava je tudíţ příliš drahá. 

PhDr. Kroupa s tím nesouhlasí, památková zóna by centru města vyloţeně pomohla, jako 

majitelé se ochuzujeme o kulturní dědictví, o to co máme, co můţeme nabídnout 

návštěvníkům, kdyţ se všechny domy se zmodernizují, jak to bude vypadat ta hist. část města 

i kdyţ je ovlivněna nákupním střediskem má své hodnoty, bez oficiálního statusu 

nedosáhneme na dotace. Zanedbání je věc památkové péče, a to je věc tady MěÚ, pokud se 

majitel nestará o kulturní památku, coţ je ze zákona jeho povinnost můţe dát pokutu, to se 

tady co ví, nestává. 

Paní Marušincová: strašně rádi bychom tu pokutu dali, ale je to nevymahatelný.  

PhDr. Kroupa řekl, ţe je tam ta nemovitost, která můţe jít do exekuce. Pokud nebude vůle, 

Nepomuku hrozí, ţe Nepomuk nebude ničím atraktivní. Nemáme průmysl, nemůţeme 

fungovat jako satelit např. jako Dobřany, Losiná,…. Historický stavby - ráz města je jedna 

s příleţitostí, které tady máme, můţeme nad tím mávnout rukou, můţeme říci, ţe je to drahý, 

ale ochudíme se o kulturně historické dědictví, je to neobnovitelný zdroj, pokud se o to 

nebudeme starat, tak o to přijdeme a uţ to víckrát mít nebudeme, můţeme udělat repliku, ale 

to nebude ono. 

Pan Horník si vzal slovo a vrátil by se ještě k tomu parku, jestli je něco nového s tím 

pavlačovým domem, protoţe má obavu, ţe se to zhroutí. Za druhé pokud kontroly kanalizace 

budou u konce, jestli se ta cesta v parku opraví. 

Paní Marušincová odpověděla, ţe pokud si to schválí tak proč ne, nyní na to však město nemá 

peníze. Pavlačový dům s tím nešlo nic dělat (mnoho majitelů, kteří se nedají vyčistit) 

Ing. Jiran řekl, ţe uţ to slyšeli kolikrát, je to marnění času uţ to bylo mnohokrát řečeno. 

Pan Horník řekl, ţe jen ukazuje na nebezpečí, co kdyţ se utrhne roh a sesype se na silnici, 

zrovna můţe v těch místech projíţdět Ing. Jiran. Uvaţovalo se i o zbourání, ale to by stálo 

moc peněz. 

PhDr. Kroupa řekl, ţe se snaţil něco podniknout, podařilo se sehnat mu i investora, který by 

to opravil, ale dát dohromady vlastníky není moţné je to majetkově roztříštěné. 

 

Pan starosta se zeptal, zda má ještě někdo příspěvek do diskuse, nebylo tomu tak, a proto 

přešel k dalšímu bodu. 

 

Usnesení: 
 

Pan starosta poţádal zástupce návrhové komise, aby přednesli návrh usnesení z X. zasedání 

zastupitelstva města Nepomuk. Ing. Jiran přečetl usnesení z dnešního zasedání zastupitelstva. 

Vzhledem k tomu, ţe jednotlivé body jiţ byly samostatně schváleny, nechal pan starosta 

hlasovat pouze o úplnosti a správnosti tohoto usnesení. 

 

Pan starosta se zeptal, jestli k tomuto bodu má někdo připomínky. Nebylo tomu tak, a proto 

nechal hlasovat. 
 
Pro hlasovalo:                        12 
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(Fabík Jiří, Horník Václav, MVDr. Janovec Ladislav, Ing. Jiran Pavel, Kovář Václav, PhDr. 
Kroupa Pavel, Marušincová Alena, Mašek František, Míkovec Miroslav, Novák Václav, 
MUDr. Jiří Polívka CSc., Ing. Švec Jiří,) 
 

Proti hlasovalo:    0 

 

Zdržel se hlasování:   0 

Schváleno 

 
Závěr: 
 

Závěrem pan starosta všem poděkoval za aktivní účast při jednání a popřál dobrou noc. 

Jednání skončilo ve 20.16  hodin. 
 

Zapsal: Ing. Netušil Václav 

 

V Nepomuku dne 8.2.2012 

                                                                                                 Václav Kovář 

                                                                                                 Starosta města 

 

O v ě r i l i: 

MVDr. Janovec Ladislav ..........................................................................................................  
 
Václav Novák ...........................................................................................................................  
  

  
  


